

CHATEAU DE BLOMAC

Canal du midi



Attribution : BLOMAC CHBRE A



À juste 20 km de la Cite Carcassonne et 7 km de Trèbes, près du Canal du Midi (1.5 km), autour des vignes, parc de 5 ha, chambres d'hôtes spacieuses, charmantes et décorées avec goût dans le Château de Blomac chez Fred et Jacqueline (Néerlandais). Les chambres sont équipées avec SDD privées et luxueuses. Vous prendrez le petit-déjeuner dans la véranda ou dans l'orangerie du château et le dîner dans la véranda avec une vue impressionnante sur le parc et la Montagne d'Alaric. Une piscine de 7x13 mètres est à votre disposition (non chlorée). Parking clos dans la cour du Château.

Useful information

Category : Accommodation

Type : Rental Accommodation

Description

Château de Blomac, the home of Dutch couple Fred and Jacqueline, is located near the Canal du Midi and just 20 km from Carcassonne and 7 km from Trèbes. It is surrounded by vineyards and a 5-hectare park. Spacious, charming and tastefully decorated guest rooms are available here. The rooms are equipped with luxurious private bathrooms. Breakfast is served on the veranda or in the château's orange grove, while dinner is served on the veranda, with its impressive views over the park and the Montagne d'Alaric. A 7 x 13-metre swimming pool is available for your own use. There is an enclosed car park in the château's courtyard.

Geographical location



All useful information

Contact

Téléphone portable :

+33 6 47 45 99 51

Page Facebook :

[https://www.facebook.com/
Chateaudeblomac](https://www.facebook.com/Chateaudeblomac)

Adresse :

9 place des Marronniers
11700 BLOMAC

j.mangelaars@blomac.com

<http://www.chateau-blomac.com>